
Møte med guvernøren mandag 7. januar 2013 

  

Møtet mandag 7. januar var det årlige møtet med distriktsguvernøren (Jon Eidsvik). 

Før det ordinære møtet hadde klubbens styre et formøte hvor guvernøren gjennomgikk vårt 

styringsdokument og ga oss tilbakemeldinger om hvordan han oppfattet vår situasjon og 

våre aktiviteter. Møtet var meget positivt, og vi fikk hederlig omtale og noen gode råd. 

Guvernøren anbefalte oss å forsøke å få inn 3-4 kvinnelige medlemmer, men var for øvrig 

meget godt fornøyd med våre tanker om nyrekruttering. Når det gjelder Shelterbox, ble vi 

bedt om fortsatt å "ligge på været". Guvernøren var meget fornøyd med vår hjemmeside og 

at flere i klubben hadde mulighet til å vedlikeholde denne. 

I det ordinære møtet presenterte guvernøren en del generelle tanker om Rotary og det 

arbeidet som der drives, og han knyttet en del bemerkninger til dette spesielt tilpasset vår 

klubb. Guvernørens presentasjon finner dere her:  

Nedenfor er det noen bilder fra møtene: 

(Foto: Erik Lund) 

 



 

 

 


